

Guide for International Degree-seeking Applicants

國際學生入學申請指南

Shih Hsin University No. 1, Ln. 17, Sec. 1, Muzha Rd, Wenshan Dist., Taipei City 116, Taiwan T: +886 22368225

Prospective Student Advisory Service Tel: +886 22368225 #82323 82325 E-mail: global@shu.edu.tw www.global.web.shu.edu.tw 世新大學 台北市文山區木柵路1段17巷1號 電話: +886 22368225

學生咨詢服務

電話: +886 22368225 #82323、82325

global@shu.edu.tw

www.global.web.shu.edu.tw





- learning skills, morality with intelligence, as well as hands and minds working together"
- Nurturing both moral integrity and intellectual capabilities of students, and to integrate theoretical knowledge and practical skills in teaching
- Continuing establishing partnership with universities and institutions around the world
- •CNN's first partner university in Taiwan
- •Using media as fundamental academic resources
- Distinguished alumni in the field of television, film, radio and journalism.
- •Industry-academia collaboration with more than 400 companies around the globe

Why study at Shih Hsin University

Degree Programs Fee/Scholarship

Admission procedure

Further information and tips

- •培養品德與智慧並重、理論與實務合一的
- •本校積極拓展與海外大專校院的合作
- •CNN在台第一所夥伴大學
- •傳播貫穿各學門的教學方針
- •電視界、電影界、廣播界、新聞圈之眾多 傑出校友
- •與高達400家國內外企業進行產學合作

為什麼選擇在世新大學求學?

學位課程 學費/獎學金

入學手續

其他資訊和建議







STUDY AT SHIH HSIN

learning in international way

在世新求學以國際化的方式學習







WHY STUDY AT SHIH HSIN UNIVERSITY?

Shih Hsin University (SHU) was established in 1956 and has nurtured numerous media talents for more than half a century. The mission of SHU is "Combining academic knowledge with learning skills, morality with intelligence, as well as hands and minds working together." SHU has stayed true to this mission to nurture both moral integrity and intellectual capabilities of students, and to integrate theoretical knowledge and practical skills in teaching. Starting from an institute of nurturing media talents, SHU has developed into an omni media higher education center and keeps growing steadily as a comprehensive university in all aspects. SHU keeps not only cultivating more media talents for the country, but also training professionals in all aspects.

The number of domestic students is around 11,000, including 10,262 studying in Day School and 1,134 in the Division of Continuing Education. Also, there are 800 international students enrolled in Shih Hsin University, coming from Malaysia, Japan, Switzerland, Turkey, Russia to name a few.

As the international exchange, Shih Hsin University is continuing establishing partnerships with universities and institutions around the world, including for example, Japan, South Korea, Mainland China, the U.S.,the U.K., France, Poland, Latvia, Slovakia and so on. With the sustained growth of academic exchange, there are 85 outgoing students and 60 incoming students every academic semester.

為什麼選擇在世新大學求學?

世新大學創立於1956年,半世紀以來培育無數新聞傳播專才。 本校自創校之初,即以「德智兼修,手腦並用」為辦學宗旨,培養品德 與智慧並重、理論與實務合一的專業人才。從致力培育「新聞人才」, 逐漸發展成「全傳播」的高等學府,繼而穩健成長為「全方位」的綜合 大學,始終延續此項理念,除了繼續為國家培育更多優秀的高級傳播人 才外,也以更寬廣的學習空間、學術領域,造就各種學有專精且思想宏 觀的專業人才。

本校目前本國總學生數約為1萬1000名,日間部學生數為10,262人,進修 部學生人數為1134人。除本國學生外,本校亦有近800位之外籍學生於世 新大學攻讀學位,學生來自多國包含馬來西亞、日本、瑞士、土耳其、 俄羅斯等國家。

在國際交流方面,本校積極拓展與海外大專校院的合作,目前已與海外近200所大學締結合作夥伴學校,包含日本、韓國、中國大陸、美國、英國、法國、波蘭、拉脫維亞、斯洛伐克等國,雙方學術交流互動密切,近年本校每學期約85名學生至海外研修專業課程,以及約60名學生至世新大學交換。

Degree Programs

College	Department	Bachelor Degree	Master Degree	Doctoral Degree	Language of	
a diago					English	Chinese
1	Department of Journalism	~	~			>
1	Department of Radio, Television and Film	~	>		-	>
	Department of Graphic Communication and Digital Publishing	~	>			>
College of	Department of Public Relations & Advertising	~	~			>
Journalism and Communications	Department of Speech Communication & Social Media	~	>		~	>
	Department of Information and Communication	~	>			>
	Depart <mark>ment of Digital M</mark> ultimedia Arts	~	~			>
	Department of Communications Management	~	>			>
	Ph.D. in Communication Studies			V		>
N. M.	D <mark>epar</mark> tment of Information Manage <mark>me</mark> nt	~	>			>
N. A.	Department of Finance	~	>			>
College of	Department of Public Policy and Management	~	~	~		~
Management	Department of Tourism	~	>			>
_	Department of Economics	~	>			>
	Department of Business Administration	~	~		~	>
1.73	Department of Social Psychology	~	~			>
1/2	English Department	V	>			>
2/ 2	Department of Chinese Literature	~	>	~		>
College of the Humanities and Social Sciences	Department of Japanese Language and Literature	~	>			>
	Graduate Institute for Gender Studies	Julidin	>			>
	Graduate Institute for Social Transformation Studies	1	~			~
College	Department of Law	V	>			>
of Law	Graduate Institute for Intellectural Property Rights		v			V

Start of degree program Mid-September

Tuition & Miscellaneous Fee

- ·Tuition Fee NTD 84,864/year (Around USD2,829)
- ·Miscellaneous Fee NTD 28,856/year (Around USD961)

*If you have Chinese language competence, you can choose all the programs that are provided; If you are not familiar with Chinese language, there are two English-taught programs for you.

學位課程

组心	2 ec	段」市	石上市	ばしむ	授課語言	
學院	系 <i>門</i>	系所 學士班 碩士班		博士班	英語	中文
	新聞學系	V	V			V
av en /a la	廣播電視電影學系	V	V	أمحد		V
	圖文傳播暨數位出版學系	V	V			٧
	公共關係暨廣告學系	V	V			٧
新聞傳播	口語傳播暨社群媒體學系	V	V		٧	V
學院 -	資訊傳播學系	V	V			٧
	數位多媒體設計學系	V	V			V
	傳播管理學系	V	V			٧
	傳播博士學位學程			V		٧
	資訊管理學系	V	V			V-
	財務金融學系	V	V //	AR COL		٧
空田 與 贮	行政管理學系	V	V	V		V
管理學院	觀光學系	V	V			٧
	經濟學系	V	V	CALLER !		٧
	企業管理學系	V	V		٧	V
	社會心理學系	V	V	1 1/40		V
	英語學系	V				٧
人文社會	中國文學系	V	V	V		٧
學院	日本語文學系	V	V			V
	性別研究所		٧	100		V
	社會發展研究所	1719-6	V			V
计 / 由 图 100	法律學系	V	٧			V
法律學院	智慧財產暨傳播科技法律研究所	- A S	V			V

課程開始日期 9月中旬

學雜費

- ·學費每學年新台幣84,864元 (約美金2,829元)
- ·雜費每學年新台幣28,856元 (約美金961元)

How to Apply

Important Dates and Deadlines

Schedule of the Application	Date		
Online application (http://eas.shu.edu.tw/exam/)	February 3 rd , 2020 ~ April 30 th , 2020		
Deadline of application	April 30 th , 2020		
Notification of acceptance on the SHU	June 5th, 2020		
Website			
Beginning of the semester	Mid-September, 2020		

Application Fee: Free

1st step Please make sure that you are eligible to apply as an international student (see Admissions Handbook P. 9 ~P. 10).

2nd step Please fill out the international student application form via SHU's online system, and sign your name on all documents. After completion, online applicants will receive a confirmation e-mail from Shih Hsin University.

3rd step The application documents must be submitted or mailed by registered mail to Shih Hsin University by April 30, 2020. Please attach the Application Cover Sheet on the registration envelope in your application package.

4th step The Admission Committee will announce the admissions and send out admission notices on June 5th 2020 (Friday). Also, the admissions will be posted on the SHU website (Department, name, and nationality). Please use the Internet to check your admission status.

For more information: http://global.web.shu.edu.tw/

如何申請

招生重要日期

工作項目	日期
網路申請 (http://eas.shu.edu.tw/exam/)	2020 年 2 月 3 日至 4 月 30 日
申請件截止日	2020 年 4 月 30 日
公告錄取名單	2020 年 6 月 5 日
學期開始	2020 年 9 月

免報名費

第1步

先確認您的身分符合外國學生申請資格。 (請參考招生手冊第9-10頁)

第2步

請至「外國學生入學線上申請系統」進行線上報名並於所有 資料上簽名,線上申請完成後,本校會以e-mail方式寄送一封 附有申請表單的電子檔給您

第3步

完整的申請文件請於 2020 年 4 月 30 日前將報名信封封面黏貼於申請郵件上,並以掛號郵寄或送至本校。

第4步

招生委員會於2020年6月5日(星期五)公告錄取榜單,並寄發錄取通知,榜單亦公告於本校網頁(系組、姓名、國籍),請考生多利用網路查詢服務。

更多資訊: http://global.web.shu.edu.tw/

COST OF LIVING/TRANSPORTATION

The average cost of living per month, depending on personal needs.

Dormitory Fee	NTD 5,000-8,000/ month (Around USD166 - 266)
Cost of living	NTD 6,000/ month (Around USD200)

Scholarship

- Free tuition and dormitory fee in the first year.
- Scholarship with up to USD16,000 for four-year program
- ·Waiver of Dormitory fees worth of USD9,000

Qualification

- An eligible international student enrolled as a SHU freshman and is not a grantee of Taiwanese government.
- Citizen from specific developing countries, excluding Malaysia and Mainland China

Location & Transportation

Taipei Metro Transportation (MRT)

The Taipei Metro system, called the Mass Rapid Transit or MRT, is the easiest and fastest way to get around Taipei. The fare ranges from \$20~ \$50, depending on the distance you travel. SHU is near Jingmei station on the Songshan-Xindian line (Green line), and is about 10 to 15 minutes walking distance from Exit 2.

SHU Student ID Cards can double up as the MRT's EASYCARD. You can top up directly onto your SHU Student ID Card at all MRT stations and convenience stores.

Bus

Taipei's bus system is convenient as well. However, we recommend you take the MRT unless you are certain about the bus route and the stop.

生活費/交通

每月平均生活費, 視個人需求而定:

住宿費	每月新台幣 5,000 - 8,000 元 (約美金 166 - 266元)
生活費	每月新台幣 6000 元

獎學金

- 第一年免學費與住宿費
- ·四年獎學金總額高達16,000美元
- ·住宿費最高優惠9,000美元
- ***獎學金需每年提出申請,由獎學金委員會審查前一學年度成績優異者方能續領

獎學金獲獎資格

- ·經世新大學外國學生申請入學管道獲錄取為學士班一年級新生且未領有我國 政府機關所設置之獎學金。
- .以特定開發中國家學生為限,不包含馬來西亞以及中國大陸。

位置與交通

台北捷運

台北捷運系統是遊覽台北最簡單也最快捷的方式,擁有多條路線與停 靠站。票價從20元到50元不等。

世新大學位於松山 – 新店線 (綠線) 景美捷運站附近, 距離2號出口 10-15分鐘的步行路程。

世新學生證可以加值作為搭乘捷運用的悠遊卡。你可以在所有地鐵站和便利店(例如7-Eleven)直接在你的世新學生證上加值。

公車

台北的公車也相當便利,但除非您可以確認公車路線與停靠站,不然我們會建議您搭乘捷運。

^{***}Students should apply for scholarship every year. The Scholarship Committee will review the applicant's performance of the previous academic year.

Campus Life

Accommodation

SHU provides international students with accommodation for their first-year study off campus. Each room is furnished with an individual single bunk bed, study desk, desk lamp, bookshelf, built-in wardrobe, air-conditioner, and fan. Besides, the dorm is equipped with public bathrooms and restrooms, coin-operated washing machines, tumble dryers, drinking fountain, and electricity. There are single rooms, double rooms and quad rooms that students can choose from. International students still can get full accommodation support after the first-year program has finished.

Student Clubs

SHU has nearly 100 student clubs, including arts, sports, services, entertainment, friendship and other fields. The student clubs are not only an essential part of the campus culture but also an integral part of the students' campus life. The University is famous for its abundant student activities and outstanding performances on and off campus.

In addition to diversities of student clubs, the University also has SHU Student Association to enrich and better your life, which ensures you to enjoy the best time at SHU.

Healthcare and Welfare Support

In order to make you feel at home, SHU has been devoted to providing international students with welfare support, including the following services:

Disability Service

In order to facilitate disabled students to study at SHU, the University offers all-round support. However, please let us know your personal needs before you apply for the University.

Student Counseling Service

Shih Hsin University sets up a counseling center to provide advice and guidance for all students in the University. The counseling items range from self-knowledge, life, study, emotion, interpersonal relationships, family, career, to other aspects. You could visit the center at any time or make an appointment for counseling services via e-mail and other social networks.

校園生活

住宿/宿舍

世新大學在國際生第一年時提供校外宿舍。

宿舍每間房間均有單人床位、書桌、檯燈、書櫃、衣櫥、冷氣以及電風扇。每層樓皆有浴室、洗手間、投幣式洗衣機、烘衣機、飲水機與電氣設備。宿舍的房型有單人房、雙人房以及四人房供學生選擇。

大二開始僅提供租屋資訊及協助。

學生社團

世新大學有將近100個學生社團,種類包含藝術類、體育類、服務學習類、娛樂類、交誼類等,學生社團不只是世新大學特有的校園文化,更是學生校園生活中不可或缺的一環。世新大學以多樣化的學生社團以及卓越的校內外表現著稱,除了社團以外,世新學生會亦規劃多種活動,豐富學生在校生活。

醫療保健與服務

為了使國際學生在學校有好的學習,世新大學提供了以下服務諮詢:

身心障礙服務

為了使行動不便的學生也有便利的學習環境,世新大學提供行動不便學生需要的服務,請需要的同學事先與學校聯繫相關設施與服務。

學生輔導中心

世新大學設有學生輔導中心,提供生活上、學習上、人際關係與職涯發展等層面的諮詢與輔導服務。學生可至中心尋求協助或線上預約服務時間



華語文教學中心

「世新大學華語文教學中心」成立於2014年11月。我們的近程目標是為就讀於本校的外籍學生,及世新大學姐妹校的交換學生,提供華語文課程。同時,我們積極為世新大學的畢業同學提供一個新的學習及就業管道,那就是對外華語文教學。

外語教學中心

外語教學中心成立於1991年,以提昇世新大學學生外語能力為宗旨,營造優良外語學習環境。多年來本中心已開設許多外語課程,例如德語、韓語、馬來語,每學期將近有2,600位學生在這裡為未來進入國際工作環境裝備所需的語言技能及文化知識。

本中心教師採用多元教學方法確保學生對學習保有興趣及專注力,運用多種教學技巧,例如:配對作業、小組作業及混合活動,倡導以溝通交流方式進行語言教學。為此,教師使用本中心多媒體教室的多媒體設備、營造輕鬆及豐富的學習環境。

Center for Teaching Chinese as a Second Language

Center for Teaching Chinese as a Second Language was founded in November 2014. Our immediate goal is to provide Chinese language classes for international students now studying at Shih Hsin University. Meanwhile, we actively work to provide our Shih Hsin graduates with a new career path—teaching Chinese as a second language.

Language Center

The Language Center was founded in 1991 to develop and promote an environment favorable for learning English. Over the years it has expanded to include other languages such as German, Korean, and Malay for approximately 2,600 students per semester with an attempt to equip them with the language skills and cultural knowledge necessary to succeed in a global workplace.

Instructors at the Language Center use diverse teaching methods to ensure students to stay interested and focused on the learning objectives. Advocating a communicative approach to language teaching, instructors use a variety of techniques such as pair work, group work, and mingling activities. To facilitate this, teachers make use of the multimedia equipment present in all of the Language Center's classrooms. All of these factors combine to create a relaxed and fruitful learning environment.



15

16

全媒體中心

全媒體中心成立於2019年,為台灣第一所深度整合產、學、研的媒體匯流人才培育實習中心。本中心設有動態捕捉虛擬攝影棚、虛擬實境製作與3D掃描建模專區、光雕投影與互動教學專區、音樂創作錄音與聲音設計專區、直播串流專區、融媒體新聞專區、4D試片室以及成果展示與體驗區,提供師生豐富的教學資源及學習環境。

世新廣播電臺

世新廣播電臺是我國最早由學校附設,供學生實習研究的廣播電臺,也是目前唯一同時擁有AM調幅FM調頻與網路廣播的學校電臺。1958年9月1日記者節,正式對外播音。

電臺除配合學校相關系所嚴格培訓專業人員,拔擢優秀人才,供國內各廣播電臺 任用外,更於學校升格大學後,結合並運用各系所的特色與資源,讓電臺成為全 校同學本系以外的第二專長訓練場所。

Omni Media Center

Omni Media Center was founded in 2019, it's the first internship center which profoundly integrates industry, university and research to nurture media convergence talents. The Omni Media Center has Virtual Film Studio, VR/AR Production, 3D Scanning and Modeling Zone, Panoramic Projection Area, Music Composing, Sound Designing and Recording Zone, Live Streaming Zone, Omni-Media News Zone, 4D Screening Room and the Exhibition and Experiences Area. The Center provides students with the best learning environment with its latest hi-tech equipment.

Shih Hsin Radio Station

Shih Hsin Radio Station's first official broadcast was aired on September 1st, 1958, to celebrate the Journalists Day in Taiwan. It was the first radio station in Taiwan established as a school affiliate with the purpose of offering students internship and research opportunities. Shih Hsin Radio Station is also the only current school radio station not with AM and FM broadcasts but also with Digital Audio Broadcasting and Web Broadcasting.

In addition to serving its listeners with programs, the radio station's major purpose is to coordinate related academic departments and schools at the University to provide rigorous training of broadcast workers, and nurture outstanding talents for the national radio stations. In order to fulfill the school's role in media education, the radio station has integrated and taken advantage of resources from various departments and schools, guiding and training all interested students who wish to develop a second specialty in radio broadcasting. It also provides students with additional career choices and competitive advantages in the job market.





17 18

Overseas Student Service Center

The Overseas Student Service Center, a division of the Office of International Affairs, located in She-Wo Building, is willing to provide all of your non-academic related inquiries. The Center can provide advice and support on accommodation, university cards, enrollment, orientation, student activities, and so on.

Career and Employment Service

SHU will help you find both part-time jobs and internships, and offer career planning services. International students must abide by the regulations related to the employment in Taiwan in accordance with the Employment Service Act (ESA).

Residential Support and Off-Campus Support

Whether you live on or off campus, we can help you settle into your new living surroundings.

Healthcare

Healthcare services are convenient and affordable in Taiwan. All overseas students will receive the same level of healthcare as Taiwanese students. Also, there is a Health Center located in She-Wo Building. Each nursing staff will offer healthcare to all students, staff, and visitors at the university.





境外學生服務中心

國際事務處下設有境外生服務中心,協助國際學生可也以外的相關事宜,例如:住宿、學生證、註冊、新生訓練等。

職涯發展諮詢

世新大學協助同學尋找打工與實習機會,並提供職涯發展諮詢服務。國際學生在尋找打工或實習相關機會時,請務必遵守台灣勞動與就業相關法律。

住宿諮詢

無論您是住在校內宿舍或是在外租屋,我們都會提供協助,幫助學生盡快適應在台灣、在世新的生活。

健康保險

台灣有健全的健康保險制度,所有的外籍學生皆擁有等同台灣學生一樣的健康保險,此外,在學校的舍我樓一樓設有健康服務中心,提供學生、職員需要的協助。



CONTACT US

Should you have any questions or need further information, please do not hesitate to contact us. We are looking forward to your application!

Office of International Affairs, Shih Hsin University.

Email: global@shu.edu.tw

Tel: +886 22368225 #82323, 82325

For detailed information please visit www.global.web.shu.edu.tw

聯繫方式

如需任何詳細資訊或有任何疑問,請隨時聯繫我們。 我們期待您的申請!

世新大學國際事務處

電子信息: global@shu.edu.tw

電話: +886 22368225 #82323、82325

如需更詳細的資訊,請至官網查看 www.global.web.shu.edu.tw